
Garcia: Nie możemy doczekać się startu sezonu
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Już niebawem rozpocznie się pierwszy sparing Giallorossich w tym sezonie.

Ze względów marketingowych, Giallorossi zmierzą się w Rieti z

młodzieżową reprezentacją Indonezji. Właśnie dla oficjalnego portalu

federacji piłkarskiej tego kraju, wywiadu udzielił Rudi Garcia. 

 

Roma dopiero zaczęła przygotowania. Jak przygotowujecie się do meczu w

Rieti?

- Przede wszystkim chcę powiedzieć, że jesteśmy bardzo zadowoleni z rozpoczęcia

fazy przedsezonowej grając przeciwko Indonezji U23. Roma dopiero co rozpoczęła

zgrupowanie i nie możemy doczekać się rozpoczęcia sezonu. Poprzedni sezon był

dla nas bardzo dobry, a naszą ambicją jest zakończyć przyszły wyżej.

 

Jaki zespół wybierzesz w sparingu?

- Zagra najlepsza drużyna. Jest kilku młodych graczy, którzy mogą zagrać i kilku

nowych piłkarzy, których pozyskaliśmy. Jestem bardzo zadowolony, że Roma

wspiera mnie kupując graczy kalibru Emanuelsona, Ashley Cole'a i Juana Iturbe.

 

Czego się spodziewacie po występie w Lidze Mistrzów?

- Roma jest bardzo ambitna, jeśli chodzi o osiągnięcie wyników w przyszłym

sezonie. Budujemy drużynę na poważnie i ważnym jest dla nas bycie

konkurencyjnymi również w Europie.

Przekaz dla kibiców Romy w Indonezji?

- Naturalnie, naszą nadzieją jest możliwość gry w Indonezji w przyszłym roku.

Chcemy umożliwić naszym fanom możliwość spotkania z zespołem.
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